


Dobrý den pane Kupský, 
 
děkuji Vám, že jste nám zaslal zhodnocení naši nové spolupráce. 
Velice si toho vážíme. 
 
Omlouvám se Vám, že nedáváme  dostatečný počet lístku, obratem napravíme. 
Při dalším pondělí, již budeme mít nachystaný adekvátní počet. 
 
Předkrmy, na které jste byli zvyklí – servírované z mísy, již bohužel nejsou v naší nabídce. 
Část z Vámi vyjmenovaných předkrmů stále servírujeme pouze v poledne, k denní nabídce v omezeném množství a nabízí se pouze do vyprodání daný den. 
Po celý den máme v nabídce klasické předkrmy z jídelního lístku, které jsou i Vám k dispozici. 
Pokud bychom i večer měli připravené některé z dříve nabízených předkrmů z mísy, nabídneme je samozřejmě i Vám, ale nemohu to bohužel zaručit. 
 
Děkuji Vám předem za pochopení ohledně změny našeho jídelního lístku. 
 
Se srdečným pozdravem a přáním  hezkého večera, 
 
Tereza Šimoníková

 

Dobrý den, 
minulé pondělí na meetingu jsme společně s členy hodnotili nový systém ( od zač. r. 2017)
 
Chtěl bych Vás požádat, zda by bylo možné rozšířit výběr předkrmů 

( jako např. kornoutek s broskví, šunková rolka se šlehačkou, šunková rolka s nivou, vejce s kaviárem, paštika na kouscích chleba a rostbeefová rolka
Zaznamenali jsme také velmi malý počet jídelních lístků.
 
Nový systém může fungovat, formální náležitosti jako posílání potvrzených rezervací mě nedělá žádný problém.
Děkuji velice.
Kupský Ivoš RC Brno


